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a r m a n m e l i . i r

حتی آلونسو هم متعجب است:  
لورکوزن هفته بعد قهرمان می شود؟ 

ژابی آلونسو اعلام کرد انتظار این اختلاف امتیاز 
زیاد را در صدر جدول بوندسلیگا نداشته است. 
قهرمانی بایرلورکوزن حالا کاملا در دسترس است. 
حتی خود ژابی آلونسو از برتری قاطع تیمش در 
صدر جدول رده بندی شگفت زده شده است. 
پس از شکست بایرن برابر هایدنهایم و پیروزی 
لورکوزن مقابل یونیون برلین، حالا لورکوزن در 
آستانه قهرمانی در بوندسلیگاست. اعضای تیم 
لورکوزن انتظار نداشتند تیم شان با ۱۶ امتیاز 
اختلاف در صدر جدول رده بندی باشند. ژابی 
آلونسو از اختلاف امتیازی تیمش در صدر جدول 
شگفت زده شده است. او در صحبت هایی گفت: 
حس می کردم رقابت برای قهرمانی چند هفته 
دیگر طول بکشد. وضعیت عالی است ولی هنوز 
نمی خواهیم جشن بگیریم. کمی صبر می کنیم. 
بایرلورکوزن هفته پیش به فینال جام حذفی آلمان 
نیز صعود کرد و می تواند هر دو جام داخلی فوتبال 
آلمان را در فصل جاری از آن خود کند. لورکوزن 
در دیدار نهایی جام حذفی باید با کایزرسلاترن 

روبه رو شود.

ویژه

دربی شمال به نفع ملوان به 
پایان رسید اما نکته جالب در 
این دیدار حساس، حضور 
پررنگ هواداران نساجی بود. 
شمالی ها با وجود عدم کسب 
امتیازات لازم در رقابت های 
اخیر، به نظر از نحوه بازی تیم 

خود راضی هستند. 

ه  شد منتشر  ی  عکس ها
از تمرینات تیم ملی در کمپ 
که با وجود  نشان می دهد 
اخلاق خوشی که معمولا در 
محافل عمومی و دوستانه از 
شمسایی سراغ داریم، او در 
گردانش به هیچ  هنگام کار با شا
وجه با کسی شوخی ندارد.

جواد نکونام که پس از کوین 
یامگا حالا یک مهره کلیدی 
دیگر خود را نیز از دست داده 
است، با انتشار یک استوری 
در صفحه شخصی خود به 
حمایت از مهدی پور پرداخت: 
مهدی جان! همه منتظرتیم تا 
هرچه زودتر با قدرت برگردی. 

ت
شــ

س نو
عک

        انتظار   هواداران نساجی غیر دوستانه

گفتوگو

رضا رجبی پیشکسوت تیم استقلال در مورد 
برتر  لیگ  در  نکونام  جواد  گردان  شا عملکرد 
کرد. وی می گوید جواد نکونام مدتی  صحبت 
بازیکن و دستیار کارلوس کی روش بود، شگرد های 

دفاعی را خوب بلد است. 
  نظر شما در خصوص توقف خانگی استقلال 

مقابل مس رفسنجان چیست؟
 استقلال از تمام بازی هایی که سال گذشته 
ارائه کرده بود در این دیدار زیباتر بازی کرد. قبلاً 
گفته بودم بازی های استقلال خسته ام می کند 
و نمی توانم تا آخر ببینم. به دلیل شهامت محرم 
نویدکیا، شاهد بازی رو به جلویی از مس رفسنجان 
بودیم. استقلال هم با همین روش بازی کرد و 
شاهد یک بازی بسکتبال گونه ای بودیم و روی 
دروازه هر دو تیم حمله می شد. این زیبایی های 
گفته  فوتبال بوده است. از ابتدای فصل هم 
بودم تیم جواد نکونام پتانسیل آن را دارد تا 
هجومی بازی کند. چون فوتبال را از دریچه فنی 
نگاه می کنم زیاد تمایلی به فوتبال فنی استقلال 
نداشتم. درست است که تیم در خط دفاعی دچار 
ایراد هایی است ولی این فوتبال رو به جلو و انتقال 
توپ از دفاع به حمله نشان داد توانایی بازی 
هجومی در استقلال وجود دارد. همان طور که 
پرسپولیس از زمانی که اوسمار آمده بازی تهاجمی 
را بهتر پیاده می کند و یحیی گل محمدی بیشتر 
تیمش در عرض بازی می کرد ولی تیم اوسمار 
در عمق بازی می کند. در بازی استقلال با مس 
رفسنجان هم امکان آنکه هر لحظه تیمی گل بزند 

وجود داشت و بر جذابیت مسابقه افزوده بود. 
   مس رفسنجان برنامه داشت و در ابتدای 

هر نیمه موفق به گلزنی شد!
ترس من از تساوی های زیاد استقلال بود و تازه 
در بازی با مس رفسنجان حقش بود برنده شود. 
ولی در چند بازی دیگر که مساوی کرده مستحق 
از دست دادن دو امتیاز بوده است. یک برد و یک 
باخت بهتر از دو تساوی است، چون یک امتیاز 
بیشتر از دست می دهید. اشتباهات هم جزئی 
از فوتبال است و حامد لک روی گل های استقلال 
گل دوم دچار اشتباه محاسباتی  به خصوص 
شد. جواد نکونام مدتی بازیکن و دستیار کارلوس 
کی روش بود، شگرد های دفاعی را خوب بلد است 
ولی وقتی تیمش رو به جلو می آید در سازمان 
محرم  می شود.  مشکل  دچار  تیمش  دفاعی 
نویدکیا زمانی که بازی می کرد بسیار خلاق بود و 
این خلاقیت در مربیگری اش هم دیده می شود، 
سجاد شهباززاده خودش را پیدا کرده و روی هر 

دو گل مس به استقلال نقش داشت. 

رجبی: 
نکونام شگردهای 

دفاعی را خوب 
بلد است

پدیده تکواندوی نوجوانان ایران  
به آلمان رفت 

تسنیم: پدیده تکواندوی نوجوانان و ملی پوش 
تیم ملی تکواندو کشورمان به آلمان مهاجرت کرد. 
ابوالفضل عباسی ملی پوش تیم ملی تکواندو و 
پدیده سال های گذشته تکواندو نوجوانان ایران 
به کشور آلمان مهاجرت کرد. ابوالفضل عباسی 
برای اولین بار در سال ۱398 در ترکیب تیم ملی 
نونهالان در مسابقات جهانی ازبکستان به مدال 
طلا رسید. روند رو به رشد او در سال ۱40۱ با کسب 
مدال طلای نوجوانان جهان و طلای نوجوانان 
آسیا ادامه داشت و در نهایت به عضویت تیم ملی 
بزرگسالان در مسابقات جهانی 2022 مکزیک 
درآمد. عباسی در مسابقات جهانی مکزیک پس از 
برتری مقابل انریکه پرز از کوبا و میگوئل مارتینز نفر 
اول رنکینگ جهان از برزیل، در دور سوم مغلوب 
مهدی خدابخشی ملی پوش سابق تکواندو ایران 
از صربستان شد و از دور مسابقات کنار رفت تا 
خدابخشی در نهایت برای دومین بار به مدال 
طلای جهان برسد. پس از این مسابقات عباسی 
در سال گذشته همراه با میرهاشم حسینی و امیر 
محمد بخشی با تیم ملی کشورمان به مدال طلای 
مسابقات جام جهانی کره جنوبی نیز دست یافت. 
مهاجرت عباسی در شرایطی اتفاق افتاد که هفته 
گذشته نیز فرزان عاشورزاده دیگر ملی پوش سابق 

کشورمان به آمریکا مهاجرت کرده بود. 

منهایفوتبال

دیدگـاه

کوتاه
ایسنا: پیشکسوت استقلال می گوید: استقلال با نتیجه مساوی 
که برابر مس رفسنجان به دست آورد شرایط را برای خود سخت کرد 
و باید به سختی بجنگد تا صدرنشینی را از دست ندهد. علیرضا 
کبرپور در گفت وگو با ایسنا، در ارزیابی از عملکرد آبی پوشان برابر  ا
مس رفسنجان در هفته بیست و دوم رقابت های لیگ برتر فوتبال، 
اظهار کرد: با نتیجه مساوی که استقلال برابر مس رفسنجان کسب 
کرد 2 امتیاز بازی را از دست داد و کار را برای خودش سخت کرد. 
استقلال برای ماندن در کورس قهرمانی و حفظ صدرنشینی نباید 
به راحتی امتیاز از دست بدهد و فضا را برای حریفان خود جهت 
کبرپور در ارزیابی از عملکرد  قرار گرفتن در صدر جدول فراهم کند. ا
بازیکنان مس رفسنجان، خاطرنشان کرد: مس رفسنجان با آمدن 
نویدکیا متحول شده و بازیکنان خوبی هم دارد. این تیم برابر 
استقلال با انگیزه بسیار بالایی بازی کرد و هدفش توقف استقلال 
بود که به هدف خود رسید. پیشکسوت استقلال در پایان تصریح 
کرد: در حال حاضر که لیگ به جای حساسی رسیده و هر بازی 
گر ببرد صعود می کند  برای استقلال مانند جام حذفی می ماند که ا
گر ببازد قهرمانی را از دست می دهد. استقلال بعد از این باید  و ا
بازی ها را به شکلی پیش ببرد که جلوی هیچ کدام از حریفانش 3 

امتیاز را از دست ندهد. 

بیــنالمــلل
برابر  بوندسلیگا  بیست وهشتم  هفته  در  بایرن مونیخ   
هایدنهایم شکست خورد ولی زمان زیادی برای فکرکردن به این 
کامی و سوگواری ندارد چون سه شنبه شب باید در  شکست و نا
لیگ قهرمانان برابر آرسنال به میدن برود. توماس مولر که در بازی 
با هایدنهایم برای هفتصدمین بار در تمامی رقابت ها برای بایرن 
به میدان رفت در صحبت هایی گفت: توضیحات ما نتیجه را تغییر 
نمی دهد. فکر می کنم برای همه از جمله شما واضح است که ما در 
شرایط خوبی قرار نداریم ولی یک بازی حساس در لیگ قهرمانان 
در پیش رو داریم. بازی اول یک چهارم نهایی لیگ قهرمانان 
اروپا برابر آرسنال خیلی مهم است. با توجه به تجربه چندین 
ساله ام، این نتیجه باعث می شود انگیزه ام برای بازی های بعدی 
خیلی بیشتر شود. بازی با هایدنهایم خوب نبود ولی به هر حال 
نمی توانم نتیجه را عوض کنم و فایده ای ندارد بخواهیم درباره 
بازیکنان و عملکردشان صحبت کنیم چون هیچ سودی برای ما 
نخواهد داشت. مولر در بخش بعدی افزود: هنوز لیگ قهرمانان 
اروپا را داریم. فقط زمانی به انتقاد می پردازم که فصل تمام شده 
باشد و دیگر شانسی برای قهرمانی نداشته باشیم. ما سه شنبه 
دوباره هر چه را در توان داریم نشان خواهیم داد. پس از شکست 
تلخ برابر هایدنهایم، توماس توخل در نشست 
خبری تقریباً بی تفاوت ظاهر شد. هری کین 
مهاجم انگلیسی در حال حاضر 38 گل زده و ۱2 
پاس گل داده است. او با توجه به این شاخص 
بهترین عملکرد را در بین تمامی 
بازیکنان پنج لیگ برتر اروپا 
دارد. گل هری کین در این 
دیدار باعث شد تا شمار 
گل هایش را در این فصل 
 32 بوندسلیگا به عدد 
برساند. هیچ بازیکنی در 
نخستین فصل حضورش 
در بوندسلیگا نتوانسته بود 
این تعداد گل را به ثمر برساند. 

کیومرث هاشمی:

کیومرث هاشمی وزیر ورزش و جوانان گفت: 
وزارت  مشخصا  و  خصوصی سازی  شرکت 
گذاری دو باشگاه  اقتصاد و دارایی پیگیر وا

استقلال و پرسپولیس است. 
   وضعیت کشتی 

شهید  کشتی  کمپ  به  هاشمی  کیومرث 
قاسم سلیمانی رفت و از اردوی تیم های ملی 
کشتی آزاد و فرنگی بازدید کرد. وزیر ورزش و 
جوانان در این باره گفت: این افتخار را پیدا 
کردم که به مجموعه فدراسیون کشتی بیایم 
و از نزدیک تمرینات را ببینم و خدا قوت و 
کادر  و  بچه ها  مجموعه  به  نباشید  خسته 
فنی و فدراسیون بگویم. تیم در آستانه اعزام 
به مسابقات قهرمانی آسیا و کسب سهمیه 
المپیک است تا سهمیه باقیمانده را کسب کند 
و تمرکز را روی المپیک بگذارد. هاشمی افزود: 
وضعیت کشتی خوب است، تلاش های خوبی 
انجام شده و شرایط تمرینی بسیار خوب و 

ایده آل است. ان شاءا... با تلاشی که ملی پوشان 
و کادر فنی و مجموعه فدراسیون می کنند، دل 
مردم شاد شود. کشتی ورزش اول ماست و 
همیشه در ادوار مختلف المپیک افتخارآفرین 
بوده است. توقع مردم نیز از کشتی به نسبت 
است.  بیشتر  المپیک  در  رشته ها  سایر 
ان شاءا... با تلاش هایی که انجام می شود و با 
، مسیر موفق  حمایت مجموعه ورزش کشور

کاروان طی شود و به موفقیت برسیم. 
   انتظارات 

کشتی در  وزیر ورزش درباره انتظارش از 
المپیک عنوان کرد: انتظارمان این است که 
بچه ها تلاش کنند. نتیجه هر چه باشد، باید 
به اراده خدا تعظیم کرد. این عدالت خدا است 
که هر کسی تلاش بیشتری کند، به موفقیت 
بیشتری هم می رسد. در این مدت حضور در 
رأس مجموعه ورزش کشور سعی مان بر آن 
بوده که به این رشته ورزشی و همچنین سایر 
کنیم، منتهی الان اولویت با  کمک  رشته ها 
رشته های المپیکی و آنهایی است که در مسیر 
کسب سهمیه هستند و سابقه مدال آوری 
دارند. طبیعی است که توجه بیشتری به این 
رشته های ورزشی داشته باشیم، این تلاش ها 
نیز با توکل به خدا تکمیل شود و ان شاءا... با 
دست پر بازگردند. هاشمی درباره نگاه ویژه به 
کشتی گفت: بخشی از این ویژه دیده شدن در 
قالب اعتباراتی است که وزارت ورزش سالانه 
انجام می دهد و سعی کردیم این مهم اتفاق 
کمیته  بیفتد. موضوع المپیک مشخصاً به 
پشتیبانی  قطعاً  و  برمی گردد  المپیک  ملی 
ما هم ادامه خواهد داشت و این پشتیبانی 
مالی و اداری انجام می شود. علاوه بر آن ما 
بحث ها و نشست های تخصصی هم با کادر 

دبیر  علیرضا  و  فدراسیون  مجموعه  و  فنی 
داریم. با زحمتی که کشیده می شود، مطمئن 
هستم نتیجه خوبی کسب خواهد شد. وزیر 
کنش به اینکه ملی پوشان کشتی  ورزش در وا
خواسته ای از او نداشتند، تصریح کرد: دبیر 
گر  شرایط را فراهم کرده است. البته آنها حتی ا
چیزی هم نگویند، ما وظیفه داریم که حمایت، 
کمک و دغدغه هایشان را برطرف کنیم. از بزرگی 
این خانواده است که سعی می کنند این مسائل 

و مشکلات را مطرح نکنند. 
هاشمی درباره موضوع حواله خودرو که از 
ح شد، گفت: ما  سوی چند فدراسیون مطر
گر قرار است که این برای  هم اعتقاد داریم که ا
رشته یا رشته هایی باشد، کشتی مستحق تر از 
گر قرار  سایرین است. تلاش مان بر آن است که ا
است چنین اتفاقی بیفتد، برای سایر رشته ها از 

جمله کشتی هم باشد. 
   بازسازی آزاد 

وزیر ورزش در خصوص بازسازی ورزشگاه 
آزادی یادآور شد: در قانون بودجه ۱403 مبلغ 
۱200 میلیارد تومان برای مجموعه ورزشی آزادی 
پیش بینی کرده ایم که ورزشگاه آزادی بخشی 
از آن است. ان شاءا... با تخصیص اعتباری 
که انجام می شود، تمام مسائل و مشکلات 
کرده و  زیرساختی این مجموعه را برطرف 
بتوانیم از ظرفیت های خوب این مجموعه 

استفاده کنیم. 
   خصوصی سازی 

گذاری دو باشگاه  هاشمی درباره موضوع وا
استقلال و پرسپولیس اظهار داشت: چهار 
جلسه اختصاصی با مدیران هر دو باشگاه و 
مسئولان فدراسیون فوتبال و سایر مسئولان 
مرتبط برگزار کردیم. خیلی از اینها جزو وظایف 

ما به عنوان وزارت ورزش نبوده، اما از آنجا 
که این دو تیم هواداران زیادی دارند و مردم 
نیز با اینها زندگی می کنند و این دو باشگاه 
را دوست دارند، وظیفه خودمان دانستیم 
شرایطی را فراهم کنیم که مشکلاتشان برطرف 
شود. در این چهار جلسه مسائل و مشکلات 
زیادی وجود داشته که سعی کردیم آنها را با 
و دغدغه ای  کنیم  برطرف  برگزاری نشست 
بابت آن نداشته باشند. وی افزود: در بحث 
گذاری شرکت خصوصی سازی و مشخصاً  وا
وزارت اقتصاد و دارایی پیگیر است. بحث 
گذاری به خصوصی سازی که در حیطه وظیفه  وا
کار آنها است را پیگیری می کنند تا این دغدغه 
مالکیت مشترک این دو باشگاه هم برطرف شود 
و وزارت ورزش به دنبال تیمداری و باشگاهداری 
نرود. کار وزارت ورزش سیاست گذاری و حمایت 
است و حمایت هایش را انجام می دهد. فوتبال 
وظیفه فدراسیون فوتبال است و در واقع همه 
رشته ها متولی خودشان را دارند و البته وظیفه 

خود باشگاه هاست. 
   فیرپلی مالی

گفت: این خبر خوب را هم  وزیر ورزش 
می دهم که ما در قانون برنامه هفتم یک بند و 
حکم با عنوان »فیرپلی مالی« را آورده ایم که نیاز 
و ضرورت کار در فوتبال باشگاهی ما است. این 
کاری است که اتحادیه فوتبال اروپا چهار دهه 
است اجرا می کند و ما هم در آسیا اولین کشوری 
هستیم که مجلس این مسئله را تصویب کرده 
است. سه شنبه هفته جاری نشست مشترکی 
با تیم های لیگ برتر فوتبال داریم که بتوانیم 
آیین نامه خوبی برای فیرپلی مالی باشگاه ها 
پیش بینی کرده و خیلی از دغدغه ها، نگرانی ها، 
حرف و حدیث ها و حاشیه هایی که پیرامون 
مسائل بودجه ای باشگاه های فوتبال وجود 

داشته و دارد را برطرف کنیم. 

گذاری پرسپولیس و استقلال است  وزارت اقتصاد پیگیر وا

فوتبال ما نیازمند برنامه اصولی است 

پرویز دهداری در یک مقطع زمانی که ناصر حجازی برای 
حضور در ترکیب تیم ملی مشکل داشت از یک دروازه بان جوان 
استفاده کرد. میدان دادن به جوان ترها، اعتقاد و شجاعت 
مربیان را می طلبد که اعتقاد داشتن به بازیکن جوان و شجاعت 
بازی دادن به آن نفرات است. همیشه شجاعت و اعتقاد در کنار 
هم قرار می گیرند و مربی که به بازیکنان جوانش اعتقاد دارد، 
شجاعت به خرج می دهد و حتی بازیکن کم تجربه را در بازی های 
بزرگ در ترکیب قرار می دهد. برای رسیدن به موفقیت نیازمند 
یک برنامه ریزی اصولی هستیم. امیر قلعه نویی در دو دیدار رفت 
و برگشت با ترکمنستان از سامان فلاح و محمدامین حزباوی 
استفاده کرد، اما از بقیه نفرات جوانی که به تیم ملی دعوت کرده 
بود، بهره نبرد مدافعان وسط تیم ملی فوتبال ایران سن بالایی 
گر این روند ادامه پیدا کند در جام جهانی 202۶ باز هم  دارند و ا
تیم مسن و پیری خواهیم داشت. برای جوان کردن تیم ملی 
باید از همین حالا و بازی های آسان تر استارت زد و به بازیکنان 
گر در دیدار های آسانی همچون ترکمنستان  جوان میدان داد. ا
و هنگ کنگ به نفرات جوان میدان داده نشود، آیا مقابل ژاپن، 
کره جنوبی، عربستان و استرالیا می توانند از بازیکنان جوان 
گر بازیکن جوان در بازی های راحت میدان  استفاده کنند؟ ا
ببیند نهایتاً تجربه به دست می آورد و بازی اش شکل می گیرد 
و رفته رفته شرایط حضور در بازی های بزرگ را خواهد داشت. 
یک زمانی می گفتند بازیکن جوان بی تجربه است، اما الان هیچ 
کدام از بازیکنان بی تجربه نیستند، چون بازی های زیادی در 
رده های سنی مختلف تیم های ملی نوجوانان، جوانان و امید را 
تجربه کرده اند و نهایتاً به تیم ملی بزرگسالان راه یافتند. باتوجه 
به این راهی که از رده سنی پایه طی کرده اند، به راحتی در ترکیب 
تیم ملی جا خواهند افتاد. فقط نیاز است تا رده بزرگسالان آنها 
بیشتر در ترکیب قرار بگیرند و با سایر بازیکنان هماهنگ شوند. 
این مسأله دور از دسترس نیست، فقط باید سریعتر این اتفاق 
بیفتد. در برخی سال ها مربیان تیم ملی از یک سری بازیکنان 
خوب و باتجربه بیشتر استفاده می کردند که باعث شد تا فرصت 
به نفر بعدی نرسد. به طور مثال در زمان سرمربیگری برانکو در 
تیم ملی، این قدر از ابراهیم میرزاپور استفاده شد که دروازه بان 
دوم تجربه بازی ملی کمی داشت و سایر دروازه بان های کشورمان 
رشدی نداشتند. همچنین اشکال دیگری هم که در تیم ملی 
گر بازیکنی را با 33 سال سن در یک  وجود دارد، این است که ا
پُ ست بازی می دهند نباید نفر دوم هم همین سن را داشته باشد 
و باید جانشینش یک بازیکن جوان 20 تا 23 ساله باشد تا در آینده 

جایگزین نفر اصلی تیم شود. 

سیامکرحیمپور
کارشناسفوتبال

کی روی یخ دختران ایران در  آرمان ملی: قهرمانی تیم ملی ها
سایت رسمی شورای المپیک آسیا نیز بازتاب داشت. 

   قهرمانی 
کی روی یخ بانوان کشورمان موفق شدند به  نمایندگان ها
کی روی یخ  عنوان ارزشمند و تاریخی قهرمانی مسابقات ها
کی روی  قهرمانی آسیا و اقیانوسیه دست پیدا کنند. دختران ها
یخ ایران روز ۱۱ فروردین ماه از ساعت ۱4 به وقت تهران در پیست 
یخ بیشکک قرقیزستان در آخرین دیدار خود در مسابقات 
کی روی یخ قهرمانی آسیا و اقیانوسیه به مصاف تیم فیلیپین  ها
رفتند و موفق به پیروزی 4 بر صفر مقابل این تیم قدرتمند شدند 
تا با این پیروزی ارزشمند به مدال طلا و عنوان تاریخی قهرمانی 
این مسابقات دست پیدا کنند. نمایندگان شایسته کشورمان 
در این رقابت ها برابر امارات، قرقیزستان، هند و فیلیپین به برتری 
رسیدند و موفق شدند در دومین حضور خود در این مسابقات 
ع این رویداد باشند. تیم ملی ایران سال گذشته  قهرمان بلامناز

به عنوان نایب قهرمانی این رقابت ها دست پیدا کرده بود. 

   نظر یکی از بازیکنان 
فاطمه اسماعیلی، ملی پوش ایران در مورد این مسابقات 
به ایسنا گفت: با اینکه تعداد تیم ها نسبت به سال گذشته 
کمتر بود اما سطح مسابقات بهتر شده و تیم ها پیشرفت کرده 
بودند. تیم ها نسبت به سال گذشته واقعا متفاوت شده بودند 
و پیشرفت شان کاملا مشهود بود. او در مورد تیم ملی ایران هم 
بیان کرد: در مسابقات سال گذشته آنقدر خوب بازی کردیم 
که خیلی از تیم ها تعجب کرده بودند. ما از آن موقع اردوهای 
مستمر زیادی داشتیم و به کاپ توسعه جهانی لهستان اعزام 
شدیم. لیگ، کمپ تمرینی و کار با مربیانی خارجی هم باعث 
شد که نسبت به سال گذشته متفاوت تر شویم و پیشرفت 
کی روی یخ در توصیف  چشم گیری داشته باشیم. ملی پوش ها
کی روی یخ زنان ایران گفت:  حس و حال کسب اولین طلای ها
30 ثانیه مانده به پایان بازی همه از خوشحالی گریه می کردیم. 
سوت را که زدند هیچکس نمی خندید و همه از خوشحالی 
اشک می ریختیم. باری از روی دوشمان برداشتیم چون 
همه با مشکلات شخصی زیادی این مسیر را طی کرده بودیم. 
، دانشگاه و خانواده هایمان زده بودیم تا در اردوهای  از کار
فشرده باشیم و حالا نتیجه زحماتمان را گرفته بودیم. خیلی 
حس عجیبی است نمی توانم به زبان بیاورم. شاید حتی 
خانواده هایمان هم حس ما را درک نکنند. او از مسئولان 
کی روی یخ زنان حمایت کنند و گفت: همین  خواست که از ها
که از پله های فرودگاه پایین می آییم، مسئولان را می بینیم و به 
ما تبریک  می گویند، خوشحال می شویم. مطمئنا دعوتمان 
می کنند و حضوری هم تبریک می گویند. اینها برای ما دلخوشی 
است چون زحماتمان دیده می شود. ما پشیمان نیستیم که 
گر بیشتر کنارمان باشند، انگیزه مان  چرا دیده نمی شویم  و ا

داریم. بازی های بیشتر می شود. مسابقات بزرگ تری در پیش 
زمستانی چین در پیش است که دوست داریم نتیجه خوبی 
بگیریم. تمریناتمان را کم کم شروع می کنیم و امیدواریم آنجا 
هم نتیجه خوبی بگیریم. اسماعیلی به سختی هایی که در 
این مسیر کشیده، اشاره و بیان کرد: بزرگ ترین سختی و تنش 
برای من مسیر دوری بود که می رفتم. ورامین زندگی می کنم و 
محل تمرین، مسابقات و کارم پیست یخ است که تا خانه ما دو 
ساعت راه است. باید هر روز این مسیر را بروم و بیایم. گاهی باید 
پنج صبح رانندگی می کردم و یازده شب برمی گشتم. این موضوع 
زمان استراحت و ریکاوری من را کم می کند، اما می ارزد. بارها 
پیش آمده از خستگی زیاد گریه ام گرفته اما آنقدر هدفمان برایم 

ارزشمند بوده که مطمئن بوده ام باید انجامش بدهم. 

   صحبت بازیکن 16 ساله 
سارینا خسروی، ملی پوش ۱۶ ایران در مورد قهرمانی در 
این رقابت ها به ایسنا گفت: با تلاش بچه ها و همدلی مان برای 
یک هدف جنگیدیم و نتیجه داد. آخرش همه خوشحال 
بودیم و دل همه را شاد کردیم. او به سطح رقابت ها اشاره و 
بیان کرد: مسابقات سطح بالایی داشت و بازی های سختی 
داشتیم اما خدا را شکر توانستیم با نتایج خوب همه بازی ها 
را پشت سر بگذاریم. قبل از مسابقات هم هدفمان قهرمانی 
بود و به هم قول دادیم برای آن تلاش کنیم. خسروی در مورد 
لحظه قهرمانی تیم ملی ایران بیان کرد: قشنگ ترین حس 
دنیا بود. آن لحظه حس می کردیم خوشبخت ترین آدم روی 
کی  زمین هستیم و خیلی خوشحال بودیم. این ملی پوش ها
روی یخ در مورد سختی هایی که در این مسیر داشته، گفت: 
فشار تمرینات خیلی زیاد بود. فکر کنم هفت ماه فشرده در 
کن تهران  کمپ بودیم و تمرین می کردیم. من از اصفهان سا
شده ام و بعضی از بچه ها ساعت 4، ۵ صبح از ورامین و شهر 
ری راه می افتادند تا به تمرین برسند. همه چیز خیلی سخت 
بود. مربیان هم کم نگذاشتند که از آنها تشکر می کنم. او با بیان 

اینکه از خانواده ام دور بودم و خیلی سخت تلاش کردم، ادامه 
داد: حدود دو سال هر هفته با اتوبوس از اصفهان به تهران 
کن تهران  می آمدم، تمرین می کردم و برمی گشتم. بالاخره سا
شدم، اما خیلی سخت بود که در سن ۱۶ سالگی مستقل از 
خانواده باشم. البته بچه ها هوایم را داشتم. خدا را شکر که دل 
خانواده ام را شاد کردم و بخشی از زحماتشان را جبران کردم. 
خسروی که در این رقابت ها دو گل به ثمر رساند،  در مورد ثبت 
اولین گل ملی خود گفت: وقتی گل اولم را زدم، حس عجیبی 
بود. آنقدر با تعجب به همه نگاه می کردم و شوکه بودم که 
همه بچه ها می خندیدند. از قبل خیلی دوست داشتم گل 
بزنم اما انگار به خودم اعتماد نداشتم. وقتی گل زدم خیالم 
کی روی  از خودم راحت شد. این بازیکن که سه سال است ها
یخ کار می کند، در مورد حضورش در تیم ملی گفت: خدا را شکر 
می کنم چون تقریبا تا یک سال ونیم پیش آرزو داشتم کنار 
این بچه ها در تیم ملی بازی کنم و الان افتخار دارم، کنارشان 
باشم. خسروی در پایان گفت: امیدوارم بیشتر دیده شویم 
و هوایمان را بیشتر داشته باشند. از اسپانسر خوبمان تشکر 
می کنم که خیلی برایمان زحمت کشید و اجازه نداد دغدغه 

دیگری داشته باشیم. 

   بازتاب قهرمانی 
مسیر  مرور  ضمن   )OCA(آسیا المپیک  شورای  سایت 
قهرمانی دختران ایران در قرقیزستان، ایران را غیر قابل توقف 
دانست و نوشت: ایران که در دوره قبلی در سال 2023 نایب 
قهرمان شد، با شکست امارات متحده عربی، قرقیزستان و هند 
در راه رسیدن به فینال، غیرقابل توقف بود. در بخش دیگری از 
این مطلب با معرفی عسل حیدری خانم گل مسابقات قهرمانی 
آسیا_اقیانوسیه گفت وگوی کوتاهی از خانم گل آسیا منتشر 
کی روی دختران ایران نایب قهرمان دوره قبل  کرد. تیم ملی ها
مسابقات آسیایی، امسال با پیروزی برابر امارات، قرقیزستان، 

هند و فیلیپین قهرمانی آسیا_اقیانوسیه را از آن خود کرد. 

بازتاب قهرمانی تیم  ملی 
کی روی یخ  ها

دخـــــتران ایــــــــران


